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Acta 6ª sessió ordinària del Consell d’infància de l’Ajuntament d’Argentona  

Data: 08/05/19 

Temes treballats i acords presos: 

 

1- Aprovació de l’acta anterior  

Queda aprovada. 

 

2- Visita tècnica de Joventut i Cultura d’Òrrius,  la Gisela Bellavista Solà 

A l’ajuntament d’Òrrius es vol crear un consell d’infants el curs vinent. Per això, la 

seva tècnica va parlar amb la Marta per poder venir a la nostra sessió i entendre 

com va el consell. 

Es demana un voluntari/a per explicar què és el consell. Després de diverses 

intervencions dels i les membres del Consell, la tècnica de Dosrius planteja algunes 

preguntes. La Gisela agraeix als nens/es haver pogut assistir i els comenta si algun 

dia podrien fer un intercanvi amb els nens/es d’Òrrius. Aquests nens/es 

començaran de zero, i la tècnica pregunta a veure si els podem ajudar amb la 

nostra experiència. 

 

3- Resposta a peticions a l’Ajuntament, benvinguda regidor Guillem Saleta 

El regidor de Participació, Transparència i Innovació Tecnològica, Guillem Saleta, ve 

a donar resposta a les peticions que els nens i nenes de les escoles han fet arribar 

als consellers i conselleres durant el curs. La majoria de qüestions són de part dels 

nens i nenes de l’escola Les Fonts. També hi ha peticions que li van fer arribar a 

l’alcalde el dia de la constitució del consell. 

1) Problema de poca llums als carrers: es podrien posar més fanals.  

La resposta es que s’ha posat més il·luminació al Rocar d’en Serra, a Madà i al Cros. 

Ara queda pendent millorar la il·luminació de la Plaça de Vendre, es posaran 

casetes de fusta i s’arreglarà tota la zona. 
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2) El camp de futbol del Cros. 

La resposta és que encara no es pot fer un camp de futbol gran, s’ha fet un parc 

petit amb un camp de futbol petit. 

3) Arreglar els bancs de la Plaça Nova. 

La resposta és que la brigada municipal ha reparat tots els bancs que estaven 

malament i tornarà a fer una revisió perquè tot estigui be. 

4) Plaça de Can Barrau. 

La resposta és que ara mateix estan treballant en aquesta plaça per fer totes les 

reparacions que siguin oportunes. 

5) Arreglar el pàrquing de sorra del pavelló. 

La resposta és que està previst de fer-ho. 

6) El mirall de la zona de Jaume Baladia estava trencat. 

La resposta és que aquest mirall ja està arreglat. 

7) Posar una tirolina al bosc. 

La resposta és que s’ho han de mirar i la proposta seria ficar-ho a la Font Picant. 

8) Estàtua del Memorial Democràtic davant de la font. 

La resposta és que desprès de parlar amb el regidor corresponent, ens comenta 

que aquell parc es diu del Memorial Democràtic i és en memòria de la gent que va 

morir a la guerra civil. 

Un conseller comenta que no li sembla be que estigui aquesta estàtua al parc 

perquè els nens pugen en ella i algú podria caure i fer-se mal.  Segons el Guillem, 

el joc dels petits estan separats de l’estàtua. 

Un altre conseller comenta que l’estàtua els molesta perquè abans podien jugar a 

futbol allà, com que l’escola està tancada anaven a jugar al parc. 

En Guillem respon que es pot demanar d’obrir més de temps el pati de l’escola. 

9) Les brosses del carrer que estiguin tancades. 

La resposta és que aviat s’instal·laran unes papereres més tapades i de recollida 

selectiva. 

10) Més carrils bici 
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La rotonda de l’entrada d’Argentona, la de les banderes i palmeres, es farà un carril 

bici des de aquella rotonda d’entrada fins el Sant Crist. 

Un conseller comenta que s’han tret les banderes i en Guillem diu que les tornaran 

a ficar. 

11) Més aparcament. 

Una de les solucions és que es pugui enderrocar part de l’edifici de la Velcro i fer 

places d’aparcament. 

La resposta és que s’està mirant de fer algun dia, però és una inversió molt gran. 

12) Fer una altra pista half. 

La resposta és que la que hi ha al camp de futbol estava trencada i l’han reparat i 

es mirarà a partir d’ara de posar millors materials perquè durin més.  

13) Millorar els carrers per la gent que va amb cadira de rodes. 

La resposta és que hi ha un pressupost de 14.000 milions però farien falta a 

Argentona uns 70.000 milions. 

14) No contaminar tant. 

La resposta és que el dia 5 de juny és el dia del Medi Ambient. Com es una cosa 

que depèn de tots es farà una campanya des de l’ajuntament. 

15) Vehicles elèctrics a l’ajuntament. 

La resposta és que la Diputació ens donarà una subvenció per canviar alguns dels 

vehicles actuals. 

16) Millorar la neteja del poble. 

La resposta és que hi ha 23 persones netejant el poble i els ciutadans també 

podríem ajudar a mantindré tot més nét. 

17) Millorar les escoles d’Argentona. 

La resposta és que ara mateix es te previst reparar la cuina de l’Escola d’Argentona 

i millorar la Plaça dels Enamorats. 

18) Més senyals de tràfic. 

Dintre dels pressupostos participatius del 2018 va sortir millorar els senyals, o 

sigui que s’acabarà fent. 
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Una vegada donada totes les explicacions el regidor Guillem Saleta marxa i 

s’acomiada dels consellers/eres perquè ja no continuarà com a regidor de 

l’ajuntament. 

 

4- Valoració de l’acta de la Mostra d’Entitats 

La Núria comenta que una vegada feta la Mostra d’entitats, ara s’ha de fer el 

tancament. Farem la tècnica del semàfor, vermell serà que ha anat malament, groc 

mig-mig i verd que be.  

Es farà una valoració de l’activitat, es repartiran gomets de color verd (super bé, no 

cal millorar), el groc (regular) i el vermell (no ens ha agradat, es pot millorar). 

Per tota la sala hi ha uns fulls amb unes rodones amb temes a tractar: material, 

horari, ajuda rebuda (externa i interna), acta en general, distribució espai, 

organització de tasques, activitats escollides, participació dels consellers/eres, 

participació del públic, preparació de l’acta (sessions prèvies), decoració, 

ambientació. 

 

5- Recompte de diners 

1) Tenim 118,15 euros. 

2) Deures sessió de juny: informar o investigar a quina entitat d’Argentona es 

poden donar els diners pels refugiats. I a la sessió del juny decidirem a qui li 

donarem. 

3 )Al juny hi ha una altra persona interessada en venir al consell, la tècnica de Sant 

Cebrià, es pregunta si els consellers/eres estan d’acord? La resposta es que sí. 

4) S’ha de decidir què fem amb el mapa i la maqueta de la Shahed que es va fer 

amb el Carles Duart. A la nostra sala no es pot deixar, sinó que es deixaria tancat 

en un magatzem de la Velcro, tallar-ho a trossos per continents i repartir-ho, o fer 

un sorteig i que algú s’ho emporti. Es decideix sortejar-ho entre els consellers/eres 

que el voldrien tenir per casa seva. 
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